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Protokół Nr LXII/22 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 30 marca 2022 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 15 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 915 

Sesję zakończono o godz. 1040 

 

Ad. 1 

Kolejne posiedzenie Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy, który powitał wszystkich uczestników spotkania. Następnie po odczytaniu informacji 

związanej z obowiązkiem transmisji obrad oraz po dokonaniu sprawdzenia obecności 

stwierdził prawomocność obrad. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie LXII Sesji Rady Gminy Widawa i stwierdzenie prawomocności obrad oraz 

prawidłowości zwołania sesji. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie 

„Budowy ujęcia wody w miejscowości Widawa” i „Budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Widawa” w ramach pomocy finansowej dla operacji typu 

„Gospodarka wodno-ściekowa”, w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na 

lata 2014-2020, Poddziałanie „Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, 

ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji 

w energię odnawialną i w oszczędzanie energii”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Widawa w 2022 roku”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu określającego zasady handlu 

prowadzonego przez rolników i ich domowników.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dot. naprawy programów ochrony 

powietrza. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022-2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu z realizacji „Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Widawa na lata 2021-2026” w 2021 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny za rok 2021. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny dla Gminy Widawa za rok 2021. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Realizując porządek obrad Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedłożonego 

protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 4 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Michała 

Włodarczyka – Wójta Gminy w celu omówienia przedłożonego w tym miejscu projektu 

uchwały. 

Odnosząc się do powyższej prośby Wójt Gminy poinformował zebranych o tym, iż Marszałek 

Województwa Łódzkiego ogłosił nabór wniosków w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na działanie związane między innym z budową kanalizacji, wodociągów, studni 

oraz ujęć wody. Dodał, iż kilkukrotnie w trakcie różnego rodzaju spotkaniu mieszkańcy pytali 

o możliwość pozyskania środków finansowych na wykonanie przydomowych oczyszczalni 

ścieków. Następnie wyjaśnił, iż obecnie zapadła taka decyzja i zostanie złożony wniosek, 

który będzie obejmował również wspomniane zadanie. W toku dalszej wypowiedzi Wójt 

Gminy przypomniał zebranym o tym, iż kilkukrotnie w trakcie jego byłej oraz obecnej 

kadencji aplikowano o dofinansowanie z wymienionego powyżej programu budując między 

innymi sieć wodociągów, hydrofornię, czy też zbiornik na wodę pitną oraz fragment 

kanalizacji. Dodał, iż zwiększona została pula pieniędzy i obecnie można ubiegać się o kwotę 

3 mln zł, gdyż 2 mln zł zostały już wykorzystane na wspomniane przedsięwzięcia. Następnie 

wyjaśnił zebranym to, iż aplikując o omawiane dofinansowanie należy uzyskać odpowiednią 

ilość punktów, gdyż jest to forma konkursu i samo złożenie wniosku nie jest wystarczające. 

Wobec powyższego Pan Wójt zaznaczył, iż oprócz budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków wpisane zostanie równię bardzo istotne zadanie takie, jak budowa ujęcia wody w 

miejscowości Widawa, czyli nowej studni wraz z całą infrastrukturą, gdyż obecnie używane 

są przestarzałe i bardzo mało wydajne. W dalszej kolejności omówił pokrótce szczegóły 

wspomnianej inwestycji oraz przedstawił działania, jakie zostały już podjęte w celu 

umożliwienia jej realizacji. Ponadto poinformował o terminie w jakim mieszkańcy ubiegający 
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się o wsparcie finansowe na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków będą mogli 

składać deklaracje. Wspomniał również o spotkaniach, jakie odbędą się w najbliższym czasie 

w trakcie, których przedstawione zostaną wszelkie informacje dotyczące omawianego 

przedsięwzięcia. Dodał, iż kurendy z informacją w powyższej kwestii zostały już częściowo 

rozpropagowane, niemniej jednak pozostałe będą przekazane za pośrednictwem sołtysów. 

W dalszej kolejności omówił procedurę, jaka zostanie wdrożona po złożeniu wniosku na 

dofinansowanie wspomnianej inwestycji. 

Następnie z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr LXII/342/22 w sprawie upoważnienia do wystąpienia z wnioskiem 

o dofinansowanie „Budowy ujęcia wody w miejscowości Widawa” i „Budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Widawa” w ramach pomocy 

finansowej dla operacji typu „Gospodarka wodno-ściekowa”, w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, Poddziałanie „Wsparcie inwestycji związanych 

z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym 

inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” została przyjęta 15 głosami „za”, 

czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/342/22 w sprawie upoważnienia do 

wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie „Budowy ujęcia wody w miejscowości Widawa” 

i „Budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Widawa” w ramach 

pomocy finansowej dla operacji typu „Gospodarka wodno-ściekowa”, w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, Poddziałanie „Wsparcie inwestycji 

związanych z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej 

infrastruktury, w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ad. 5 

Do omówienia kolejnych dwóch projektów uchwał poproszony został również Wójt Gminy, 

który na wstępie swego wystąpienia zaznaczył, iż podstawowe zmiany, jakie są wprowadzane 

do budżetu dotyczą trzech kwestii. Wyjaśnił następnie, iż pierwsza z nich, to obniżenie 

subwencji oświatowej z uwagi na spadek liczby uczniów uczęszczających do szkół gminnych. 

Następnie w sposób bardziej szczegółowy omówił powyższy temat zaznaczając jednocześnie 

to, iż otrzymana dotacja na edukację wczesno-szkolną nie dosyć, że uzupełniła ten niedobór, 

to również pozwoli na pokrycie rosnących kosztów bieżących placówek oświatowych, a także 

planowanych zakupów inwestycyjnych. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt zaznaczył, iż 

kolejną zmianą budżetową jest wprowadzenie kwoty 135 tys. zł, jaką gmina otrzymała 

z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego na pomoc uchodźcom z Ukrainy. Dodatkowo 

przedstawił zasady na podstawie, jakich udzielane jest wspomniane wsparcie oraz ile osób 

nim objęto w tym dzieci, które uczęszczają do szkół na terenie naszej gminy. Następnie 

zaapelował do mieszkańców o dalsze wsparcie i przekazywanie darów żywnościowych, czy 
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też w postaci innych niezbędnych rzeczy, których lista umieszczona została na stronie 

internetowej gminy oraz w mediach społecznościowych. Kontynuując swe wystąpienie Wójt 

Gminy poinformował jeszcze zebranych o tym, iż przedmiotowy projekt uchwały wprowadza 

również kwotę 360 tys. zł do budżetu gminy na wypłatę dodatku osłonowego z wprowadzonej 

przez Rząd Polski tarczy antyinflacyjnej. W dalszej kolejności pokrótce przedstawił szczegóły 

dotyczące powyższej kwestii. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań oraz uwag do omówionego projektu 

uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXII/343/22 w sprawie zmiany 

w budżecie Gminy Widawa na 2022 r. została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie 

przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/343/22 w sprawie zmiany w budżecie 

Gminy Widawa na 2022 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 6 

W związku z tym, iż do przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały nie zgłoszono 

żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr LXII/344/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029 została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/344/22 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029 stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Ad. 7 

Uzasadnienie do następnego projektu uchwały przedstawił Pan Zbigniew Parzybut – 

Kierownik Referatu Inwestycji, Środowiska i Spraw Komunalnych, który w pierwszej 

kolejności poinformował zebranych o tym, iż ustawa o ochronie zwierząt obliguje samorządy 

gmin do corocznego podejmowania uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy”. 

Następnie wyjaśnił, iż wobec powyższego została wdrożona cała procedura mająca na celu 

opracowanie takiego dokumentu natomiast z zapisów ustawowych wynika to, iż musi on 

zostać uzgodniony z określonymi instytucjami, które po zapoznaniu się z przedłożonym 

dokumentem wydały pozytywne opinie. W toku dalszej wypowiedzi Pan Kierownik wymienił 

podstawowe zagadnienia, które objęte zostały omawianym Programem, a także przedstawił 

plan finansowania poszczególnych zadań. Ponadto podkreślił, iż podjęcie przedłożonego aktu 

uważa za zasadne. 

W powyższym temacie głos zabrał radny Rafał Brożyna, który zapytał o to, jaki jest obecnie 

koszt utrzymania jednego psa w tym nowym schronisku. 

W odpowiedzi na powyższe pytanie Pan Z. Parzybut wymienił kwotę 8,02 zł. 
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Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który odniósł się do kwestii związanej z krytyką, jaka 

kierowana była w poprzednich latach do władz oraz pracowników samorządowych na terenie 

całego województwa łódzkiego przez różnego rodzaju organizacje pozarządowe tzw. 

„miłośników zwierząt”, między innymi za zawarte umowy z hotelem dla zwierząt 

w Wojtyszkach. W dalszej kolejności zaznaczył, iż w wyniku przeprowadzonego rozeznania 

cenowego wyłoniono inną placówkę, a mianowicie schronisko dla „Pokochaj Cztery Łapy” 

z siedzibą w Niemojewie, który złożył tańszą ofertę. Wyjaśnił następnie, iż po przewiezieniu 

zwierząt protesty oraz różnego rodzaju uwagi ustały, które jego zdaniem niesłusznie były 

kierowane przeciwko właścicielom schroniska w Wojtyszkach, gdyż było ono 

niejednokrotnie wizytowane, a wyniki kontroli wskazywały, że umieszczone tam psy 

przebywały w bardzo dobrych warunkach. Ponadto Pan Wójt podkreślił to, iż liczba zwierząt 

zmalał i obecnie jest ich 20 sztuk, a nie jak to było do niedawna, że ich liczba sięgała nawet 

do 43. W toku dalszej wypowiedzi zaapelował jeszcze do mieszkańców o to, by adoptować 

bezdomne zwierzęta z terenu naszej gminy, których wizerunki umieszczone są na stronie 

internetowej natomiast dodatkową motywacją jest otrzymanie karmy o wartości 1 tysiąca 

złotych. Na zakończenie swego wystąpienia Wójt Gminy odniósł się jeszcze do kwestii 

sterylizacji suk i kotek oraz kastracji psów i kotów. 

W dalszej kolejności ze względu na to, iż nie zgłoszono dodatkowych uwag do przedłożonego 

w tym punkcie projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie 

zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXII/345/22 Rady Gminy Widawa 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Widawa w 2022 roku” została przyjęta 15 głosami 

„za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/345/22 Rady Gminy Widawa w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Widawa w 2022 roku” stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad. 8 

Do omówienia kolejnego projektu uchwały poproszony został ponownie Pan Z. Parzybut, 

który w pierwszej kolejności poinformował zebranych o tym, iż Łódzki Urząd Wojewódzki 

rozstrzygnięciem nadzorczym stwierdził nieważność podjętej wcześniej uchwały w sprawie 

Regulaminu określającego zasady handlu prowadzonego przez rolników i ich domowników. 

Następnie wymienił zapisy, które zostały zakwestionowane przez nadzór prawny a także 

wyjaśnił kwestie w nich zawarte. W dalszej kolejności zaznaczył, iż został opracowany 

kolejny akt z pominięciem tych regulacji, które zostały uznane za nieważne.  

W związku z tym, iż do omówionego aktu nie złożono żadnych uwag Przewodniczący Rady 

odczytał jego treść i zarządził głosownie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXII/346/22 w sprawie zmiany 

Regulaminu określającego zasady handlu prowadzonego przez rolników i ich domowników 

została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 
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(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/346/22 w sprawie zmiany Regulaminu 

określającego zasady handlu prowadzonego przez rolników i ich domowników stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę. 

 

Ad. 9 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady omówił kolejny projekt uchwały. Wyjaśnił 

mianowicie to, iż do Rady Gminy wpłynęła petycja, która następnie została rozpatrzona przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, iż petycja uznana została za bezzasadną, gdyż 

rada gminy nie jest kompetentna do uchwalania programów, o które wnioskuje adresat 

petycji. 

W dalszej kolejności ze względu na to, iż do omówionego projektu uchwały nie wniesiono 

żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie 

nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała Nr LXII/347/22 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dot. naprawy programów ochrony powietrza została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/347/22 w sprawie rozpatrzenia petycji dot. 

naprawy programów ochrony powietrza stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Ad. 10 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Emilię Konieczną – 

pracownika Urzędu Gminy w celu udzielenia wyjaśnień do przedłożonego w tym punkcie 

projektu uchwały. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pani E. Konieczna wyjaśniła, iż w związku z nowelizacją 

ustawy o zdrowiu publicznym należy podjąć ponownie Gminny Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii, który został 

przyjęty przez radę w grudniu ubiegłego roku. Dodała, iż musi on zawierać strategię działań 

na co najmniej 4 lata i musi być uchwalony do końca marca. Następnie Pani E. Konieczna 

poinformowała zebranych o tym, iż przedłożony dokument zawiera założenia dotyczące 

lokalnej polityki mającej na celu niwelowanie szkód powstałych w wyniku spożywania 

alkoholu i narkotyków. Nadmieniła również o tym, że oprócz walki ze skutkami alkoholizmu 

oraz narkomanii należało również zawrzeć zapisy dotyczące działań mających na celu 

rozwiązywanie problemów wynikających z uzależnień behawioralnych. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek uwag oraz pytań do przedłożonego w tym 

punkcie projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść. W dalszej kolejności 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem w wyniku, którego Uchwała Nr LXII/348/22 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 została przyjęta 15 

głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/348/22 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
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Ad. 11 

W tym punkcie jako pierwsza wystąpiła Pani Agnieszka Leopolska – Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która poproszona została o omówienie kolejnego 

projektu uchwały. 

Na wstępie swej wypowiedzi Pani Kierownik nadmieniła, iż „Gminna Strategia 

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Widawa na lata 2021-2026” została 

przyjęta uchwałą w dniu 18 stycznia ubiegłego roku. Następnie poinformowała zebranych 

o tym, iż za jej realizację odpowiada właściwy zespół, który został powołany Zarządzeniem 

Wójta Gminy. W toku dalszej wypowiedzi wymieniała podmioty, których przedstawiciele 

wchodzą w skład wspomnianego zespołu i którzy mają obowiązek przedkładania corocznie 

do dnia 31 stycznia raportów z realizacji zadań zawartych w strategii. Pani Kierownik 

wyjaśniła następnie, iż przedłożony dokument zawiera tabelaryczne zestawienie tych działań, 

które zostały podjęte oraz ich realizatorów, a także wskaźniki osiągnięcia celu, czyli liczbę 

osób korzystających z tych form wsparcia. Dodatkowo zaznaczyła, iż wspomniany raport 

został opracowany i przedłożony Wójtowi Gminy w ustawowym terminie, czyli do dnia 

31 stycznia, natomiast obowiązkiem organu wykonawczego jest przekazanie go do 

zatwierdzenia radzie gminy najpóźniej do dnia 31 marca. 

Następnie w związku z tym, iż nikt nie zgłosił żadnych uwag do przedłożonego w tym 

punkcie projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść. W dalszej kolejności 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem w wyniku, którego Uchwała Nr LXII/349/22 

w sprawie zatwierdzenia raportu z realizacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych dla Gminy Widawa na lata 2021-2026” w 2021 roku została przyjęta 15 głosami 

„za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/349/22 w sprawie zatwierdzenia raportu 

z realizacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Widawa 

na lata 2021-2026” w 2021 roku stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad. 12 

Kolejny projekt uchwały został również omówiony przez Panią A. Leopolską, która wyjaśniła 

zebranym to, iż zapisy ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej stanowią 

o tym, iż corocznie Wójt Gminy jest zobligowany do przedłożenia raportu z realizacji 

wspomnianego programu. Ponadto dodała, iż zalecenia pokontrolne Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego również wskazują na to, by organ realizujący powyżej cytowaną ustawę takie 

coroczne sprawozdanie kierował do rady gminy. Następnie podkreśliła, iż w związku z tym 

został opracowany dokument, który stanowi załącznik do przedmiotowego projektu uchwały. 

W toku dalszego wystąpienia Pani A. Leopolska pokrótce omówiła realizację podstawowych 

zadań wynikających ze wspomnianej wcześniej ustawy. 

W dalszej kolejności z uwagi na to, iż nie zgłoszono żadnych pytań do omówionego projektu 

uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXII/350/22 w sprawie przyjęcia 

rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021 została 
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przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/350/22 w sprawie przyjęcia rocznego 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021 stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu). 

 

Ad. 13 

Do omówienia ostatniego już aktu poproszona została również Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, która wyjaśniła, iż tak jak już wcześniej wspomniała Gmina 

Widawa posiada Gminny Program Wspierania Rodziny dla Gminy Widawa na lata 2021-2023 

i w ramach zapisu monitoringu raport z jego realizacji za rok poprzedni powinien być 

przedłożony Wójtowi Gminy do końca miesiąca lutego natomiast do 31 marca już, jako 

projekt uchwały do radzie gminy. Następnie poinformowała zebranych o tym, iż 

przedmiotowy akt został opracowany na podstawie informacji uzyskanych od realizatorów 

omawianego Programu, których w dalszej kolejności wymieniła. W toku dalszej wypowiedzi 

Pani A. Leopolska nadmieniła o tym, iż raporty z realizacji zadań zostały przedłożone 

pracownikowi, który sporządził w formie tabelarycznej sprawozdanie zawierające 

szczegółowe działania, terminy ich realizacji oraz liczbę osób, czyli wskaźniki będące 

miernikiem wykonanych zadań. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań oraz uwag Przewodniczący Rady odczytał 

teść omówionego aktu i zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXII/351/22 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021 została przyjęta 15 

głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXII/351/22 w sprawie zatwierdzenia  

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021 stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu). 

 

Ad. 14 i 15 

W punktach dotyczących wolnych wniosków i zapytań oraz spraw różnych brak chętnych do 

dyskusji. 

 

Ad. 16 

Z uwagi na wyczerpanie tematyki zaplanowanej na to spotkanie oraz brak chętnych do 

dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w obradach i zamknął kolejne 

posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta    Sławomir Stępnik 


